
Tomaž Ročnik odbil poskus prevzema
GP Radlje Uprava gradbinca na skupščini umaknila
sklepe, po kateri bi v družbo vstopil ptujski logist
LJUBLJANA - PoslOVOdstVO
Gradbenega podjetja (GP) Ra-
dlje je kot kaže želelo prevze-
ti podjetje, in sicer tudi mimo
največjega lastnika Tomaža
Ročnika, po reviji Manager sed-
mega najbogatejšega Slovenca.
Vendar je od namere na skup-
ščini odstopila.

NEJC GOLE

Tako je po torkovi skupščini pred-
stavil predsednik Društva Mali
delničarji Slovenije Rajko Stanko-
vič: »Očitno je poslovodstvo želelo
izkoristiti našo neorganiziranost,
da bi prevzem podjetja izpeljal
skozi leva vrata v času dopustov.«
Nenazadnje je bila tudi skupščina
ob nenavadnem času, in sicer ob
17. uri, dan pred praznikom.

Vendar je uprava podjetja, ki jo
vodi Marjan Potnik, na skupščini
z dnevnega reda po Stankovičevih
besedah korektno umaknila tiste
točke, ki so bile povezane z doka-
pitalizacijo.

V sklicu skupščine je uprava GP
Radlje delničarjem predlagala tri
sklepe, na podlagi katerih bi ve-
činski lastnik postala družba East
J.B.M. Trade iz Ptuja. V obrazloži-
tvi predlogov sklepov so zapisali,

da GP Radlje »deli usodo celotnega
gradbenega sektorja in ima pri-
manjkljaj obratnega kapitala«. Ker
družba ne dobi potrebnih sredstev
od bank, je uprava »uspela najti
morebitnega strateškega partner-
ja« ptujsko prevozniško družbo
East J.B.M. Trade. Obe družbi sta
menda podpisali pismo o name-
ri, po katerem bi strateški partner
zagotovil pol milijona evrdv, s tem
pa bi si pridobil 50,01-odstotni de-
lež v GP Radlje. Poleg tega naj bi
gradbinec pridobil delo, saj naj bi
East J.B.M. Trade že imel sklenjeno
vsaj pet milijonov evrov vredno
pogodbo za izvedbo gradbenih del
na Ptuju.
Nihče ne ve, kakšen posel bi
pripeljali novi investitorji
Ob tem se postavlja vprašanje, ka-

kšen gradbeni posel je pridobilo
podjetje, ki se ukvarja s prevozi,
pretežno v Rusijo, in skladišče-
njem. Prevozniška družba, ki naj
bi financirala polmilijonsko do-
kapitalizacijo, je lani ustvarila 1,7
milijona evrov prihodkov od pro-
daje, 51.395-evrov čistega dobička,
prenesenega čistega dobička pa je
imela za 814.175 evrov. Lastnika
slovensko-ruske družbe East J.B.M.
Trade sta Bojan Držaj in Irina Žem-
čužnikova.

A je uprava na zboru delničar-
jev pojasnila, da se je družba East
J.B.M. Trade na dan skupščine
umaknila iz igre za vstop v radelj-
skega gradbinca. »Uprava je verje-
tno tudi preverjala stališče delni-
čarjev. Mi predlogov uprave nismo
podpirali. Tudi večji delničarji so
bili negativno nastrojeni, ker niso
nori, da bi sami sebe spravili iz
večinskega v manjšinski položaj.
Dokapitalizator niti ni povedal,
kakšen posel bi pripeljal v GP Ra-
dlje in kakšna je usoda podjetja,« je
dejal Stankovič. Dokapitalizacija bi
sicer potrebovala 75-odstotno pod-
poro delničarjev. Proti pa so bili
mali delničarji, ki so zbrali okrog
deset odstotkov glasovalnih pra-
vic, pa tudi največja lastnika Roč-
nikov SGP Kograd Igem in družba
Monter Dravograd, oba z 10,23-od-
stotnim deležem.
Načrtovane akrobacije s
kapitalom družbe
Uprava je torej na skupščini uma-
knila tri točke. Tretja točka dnev-

nega reda je delničarjem predla-
gala, da se osnovni kapital družbe
poveča za 870.200 evrov na 1,7 mi-
lijona evrov. V osnovni kapital bi se
preoblikovale kapitalske rezerve.
Sprostitev kapitalskih rezerv je na-

mreč pogoj, da se osnovni kapital
lahko zmanjša s prenosom osnov-
nega kapitala v kapitalske rezerve.

Uprava je predlagala, da se
osnovni kapital zmanjša z dobrih
1,7 milijona evrov na 490.000
evrov, razlika pa bi se prenesla v
kapitalske rezerve. Zmanjšanje
osnovnega kapitala bi se izvedlo z
zmanjšanjem vrednosti posame-
zne delnice, kar bi omogočilo, da
bi dokapitalizator s pol milijona
evrov pridobil večinski delež, kar
je bilo predlagano v peti točki.

Pri tem naj bi upravi svetoval Ma-
tjaž Rutar, nekdanji prvi mož Šroto-
vega Infond holdinga, ki ga bremeni
tudi obtožnica zaradi domnevnega
oškodovanja Pivovarne Laško.

Delničarji so izvolili tudi nova
predstavnika za nadzorni svet. To
sta postala Silvo Komar in Metka
Pogorelčnik Zaje. Slednjo so del-
ničarji izvolili na predlog malih
delničarjev namesto predlaganega
Tomaža Hartmana. »Oba potrjena
nadzornika obvladata stroko in
verjamemo, da bosta znala povleči
prave poteze, da se bo GP Radlje
izvleklo iz krize,« je ocenil Stanko-
vič. Poudaril je tudi, da so delničar-
ji pripravljeni sprejeti strateškega
partnerja, ki bo jasno predstavil
program in vizijo prestrukturira-
nja podjetja.

Radeljsko podjetje je v finančnih težavah, se bo tudi ta gradbinec zrušil?
Foto Marjana Hanc
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